
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

גָגָה" ְ ש  ִ י לְכָל הָעָם ב  תוֹכָם כ ִ ר ב ְ ר הַג ָ רָאֵל וְלַג ֵ נֵי יִש ְ ְ  " (תפילת כל נדרי ) וְנִסְלַח לְכָל עֲדַת ב 
! אמיתית תשובה
יום הכיפורים זה היום היחידי שכל העולם יודע שה’ הוא האלוקים, 
אין עוד מלבדו!. כולם צועקים ה’ הוא האלוקים, ה’ הוא האלוקים כל 
העולם כולו! אפילו אנשים שכל השנה לא מקיימים מצוות, אוכלים חמץ 

סים לבית הכנסת, וכל אחד צריך להרגיש בפסח. ביום הכיפורים כולם נכנ 
את האימה של יום הכיפורים בפחד נורא נכנסים לבית הכנסת, כולם  
עומדים בפחד נורא עד שנהפכים למלאכים, יש כאלה שעומדים כל יום 

 כיפור! משתדלים להדמות למלאכים.  
 כולם נקבצו באו לך 

שכמו בראש השנה כך גם ביום הכיפורים,   :אומר ר’ אברהם בר’ נחמן
צריך להיות ב”קיבוץ”, להתפלל ביחד אי אפשר להתפלל בבית או באיזה  
מניין מצומצם צריך ללכת לקיבוץ הכי גדול. רבינו גילה שמראש חודש  
אלול עד שמחת תורה, עד שנגמור את ההקפות השניות הכל זה יום 

אין ו הזה, אין זמן לצחוק,  כיפור אחד ארוך ולכן צריך לנצל את הזמן  
שום זמן להתבטל, הכול זה יום כיפור אחד ארוך! עכשיו נמחלים העוונות 
של כל אחד ואחד. וצריך לעשות תשובה ולשיר ולזמר שירי קודש להגיד 

 תהילים, תיקון הכללי, שמות הצדיקים, שניה אחת לא להתבטל. 
 כל יהודי רוצה להנות מזיו השכינה 

ירבעם בן נבט שהיה מארבעה מלכים ושלושה הדיוטות  מסופר על 
שאין להם חלק לעולם הבא, שאין להם שום תקנה, ירבעם בן נבט היה  
הראשון שקם והרים יד בבית המקדש, הראשון שהוציא את הגזרה לא 
לעלות לבית המקדש, ולא עוד אלא גם הקים שני עגלים לעבודה זרה,  

ה אליו, יום אחד ה’ מתגלה אליו, הוא רואה  ולכזה רשע פתאום ה’ התגל
ירבעם, בא תעשה  “בא  לו  וה’ אומר  התגלות השכינה!  ה’ ממש!  את 
תשובה!, ה’ תפס אותו בבגדו ואמר לו בא תעשה תשובה, תדע לך שכל 
הרשעות שלך, כל התאוות שלך זה רק בא מהבגד שלך שזה הגוף שלך,  

וף אשם זה לא הנשמה!  אני דן אותך לכף זכות, זה הבגד אשם, זה הג
הבגד הזה, הגוף הזה דבוק לנשמה שלך כמו זפת שנדבק לגוף ולא יכול 
לרדת מהגוף רק אם מורידים חלק מהבשר אז יוצאת הזפת. כל יהודי 
לא רוצה את הגוף הזה, לא רוצה את הזפת הזאת, כל יהודי רוצה להיות 

את הגופות    משה רבינו, רבינו הקדוש, אליהו הנביא, כל הצדיקים פשטו
שלהם, כל אחד רוצה לפשוט את הגוף הזה. למה לא להיות רק נשמה? 
ולהנות מזיו השכינה, מה כבר יש כאן בעולם הזה? חתיכת דג מלוח! 

 פיצה, קולה, מה כבר נותנים כאן? הכול שטויות!  
 התשובה היא חרטה מעומקא דליבא 

וזה מה שאומר הזוהר מקום שבעלי תשובה עומדים צדיקים גמורים 
יכולים לעמוד, אם אדם רוצה להנות מזיו השכינה, מהעדן העליון לא  

 קודם הוא צריך להוריד את הזפת שעל הנשמה, לפשוט את הגוף הזה 

להוריד את כל הזפת שנדבק בו בגילגול הזה, בגילגולים הקודמים, עוד 
הבאים  לגילגולים  לחכות  לא  עבירות  לעשות  להפסיק  הזה  בגילגול 

פסיק להסתכל איפה שאסור! כי אפשר לחזור  התשובה היא עכשיו! לה
בתשובה באלפית שניה, ברגע אחד, אם אדם עושה תשובה, עוזב את 

ומחליט לעשות תשובה אז  השטויות שלו, עוזב את הדברים הלא טובים,  
ה’  מה שאמר  וזה  הצדיקים  כל  עם  מעלה  מעלה  לעלות  הוא מתחיל 

תעשה תשובה בא נטייל אני אתה ובן ישי בגן עדן לירבעם בן נבט בא  
אתה תהיה למעלה מבן ישי כי התשובה שלך קשה, זה כזו בושה לחזור  
בתשובה במצב שלך, בושה נוראה. אבל אצלנו התשובה היא יותר קלה, 

 צריך פשוט להתחרט על העבירות מעומקא דליבא, ולשוב לה’. 
 בגללי הסערה הזו 

כל אחד צריך לחשוב “בגללי הסערה הזו”   כשיש צרות וסערות בעולם
אני   אם  כי  אמיתי!  מהפכה  לעשות  הזמן  וזה  האלה,  הצרות  בגללי 

כולם   יתהפכו,  גם  כולם  אז  תשובה,  ואעשה  בתשובה. יאתהפך  חזרו 
עם   –וצריך להתהפך אל הקדושה עם הגוף הזה דייקא. אומר ר’ נתן  

סים בך ובוערים הגוף הזה, העכור הזה, עם הדמים העכורים האלו שתוס
צריך  אדם  תשובה,  יעשו  אלף  עוד  אז  תשובה  תעשה  אתה  אם  בך, 
להאמין שאם הוא יעשה תשובה אז כל העולם יעשה תשובה. צריך 
לעשות  ולצעוק  להתמודד  צריך  עכשיו  הזה!  בגילגול  תשובה  לעשות 
יעשה  עלייהם  שחטא  עניינים  ובאותם  דייקא  הזה  הגוף  עם  תשובה 

כשיו ברגע הזה עם הגוף הזה, עם המחשבות תשובה, התשובה היא ע
 הטמאות האלו, עם היצר הרע הבוגר הזה, אסור לחכות יום אחד. 

 תשובה באמת פותחת לכל העולם את דרכי התשובה 
ואז  -ומר ר’ נתן “מהמקום הצר והדחוק יקרב וישוב אל ה’ באמת” א

זה כמו השופר שקצר מלמטה ורחב  ירחיב לו כי הגוף של האדם  ה’ 
מלמעלה, הגוף הוא שופר, אנחנו מדברים דרך הגוף, אנחנו מתפללים 
דרך הגוף, הגוף הוא השופר אבל זה שופר מלוכלך. ועם השופר הזה 

קוע לה’, כל זמן שאדם עושה תשובה, צועק לה’ ועם הגוף הזה צריך לת
ולומד תורה, מתפלל, הוא תוקע בשופר! מהגוף הזה דייקא במקום הצר 
והדחוק הזה צריך לעשות תשובה, צריך לתקוע בשופר וזה בחינת תקיעת 

  .שופר כהלכתו, כי כמו שהאדם צר מלמטה ורחב מלמעלה
בנסיונות וכל מה שאיפה שהוא חטא שם יתקן, ויעמוד    ןהענייובאמת  

שעובר עליו, אם אדם הולך ברחוב בעיניים פקוחות אז עכשיו ילך שם 
ארוך מילה   18קצר יעמוד עכשיו    18עם שמירת עיניים, אם אדם עמד  

תשובה ב יעשה  הוא  ואם  באמת  תשובה  יעשה  העיקר שאדם  מילה, 
 באמת אז הוא יזכה לעורר גם את כל העולם בתשובה. 
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"  בתשיעי מעלה עליו הכתוב כאילו התענה תשיעי ועשיריכל האוכל ושותה "
"הצדיק רבי לוי יצחק מברדיצ׳ב נודע בפי המוני העם בכינוי “סניגורם 

לפנות לשוכן   (טעם)של ישראל” שכן בכל הזדמנות בקש לו אמתלה  
פיוס   בדברי  כך    וסנגורמרומים  השנה  בכל  ואם  אחיו.  ביום   –על 

 הכיפורים על אחת כמה וכמה! 
נדרי”, עם ו “כל  יצחק, שבא לבית הכנסת לאמירת  מעשה ברבי לוי 

במקום   אך  הקדוש.  היום  בכותל    בלהתיישכניסת  הקבוע  במושבו 
המזרחי, החל הצדיק מהלך בבית הכנסת ממקום למקום, כשהוא מחפש  
משהו מתחת לשולחנות ולספסלים. דממה נשתררה בהיכל בית הכנסת, 

רי רבם הנערץ, המכופף את גופו ועיני המתפללים עקבו במתיחות אח 
ומציץ מתחת למושבים הרבים שבמקום. לבסוף נעמד הצדיק ליד עמוד 

של עולם! הבט משמים וראה, מי   וריבונהתפילה, ופתח בקול רם ונרגש:  
כעמך ישראל גוי אחד בארץ! שוה בנפשך, אב הרחמים, מה היה קורה,  

כזה,   יום  העולם  לאומות  נתת  באכילה להרבות    השמצצואילו  בו 
 ובשתיה. 

בקיאם  זו  בשעה  מתגוללים  היו  וסובאים,  זוללים  שיכורים,  כמה 
ובסובאם בשווקים וברחובות, ותחת כל שולחן וספסל! ואילו בני ישראל, 

קדושיך בטליתות עם  עטופים  כולם  מעלה,  כמלאכי  עתה  מסובים   ,
יום הדין, לאין איש מוטל, חלילה, שתוי  ואחוזים חרדת קדש מאימת 

של עולם היום בתפילתם,    וריבונתחת שולחן או ספסל. אנא העתר להם  
במחילה, סליחה וכפרה!  
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 מוקד הישועות 
 הקדושים שע"י המוסדות 

מריפלוקס  שסבל  ילד,  לנו  ,  ה"י   נולד 
לבדיקה   אותו  לקחת  צריכים  והינו 

ל התקשרנו  זה  לפני    תרוםחשובה. 
נפש”    עבורו  שובו  “פדיון  למוסדות 

ולא הצלחנו,  בנים נחמת ציון של הרב  
 אז יצאנו לדרך.  

אלינו    בסיעתא התקשרו  דשמיא, 
בקשנו   אז  בדרך.  כשהיינו  בחזרה 

 .  יבמיידשיעשו לו פדיון נפש, 
  40אמרתי לאשתי, שהבדיקה לוקחת כ 

לו.   עשו  במהלכה  ממש  אז  דקות, 
במאה אחוז,   תקינות  היו  לא  התוצאות 
ברוך   קל  טיפול  לעבור  צריך  והוא 
לפחות   אבל  מסובך.  משהו  לא  השם, 

ול היעיל  אבחנו את הבעיה ונמצא הטיפ
 והקל ב”ה.  

ששום   עולם,  לבורא  להודות  רוצים 
דבר לא מובן מאליו, והכל שלו והכל  

כוי הרבים  יברחמים גדולים. שזכות הז
לו   יעבור  ושהכל  לזכות  לו  יעמוד 
בבריאות   ויתפתח  ויגדל  לגמרי, 

 ( ב.מ בית שמש )                      ובשמחה.
זקוק לישועה? זיווג? פרנסה?  

זרע של קיימא? הצלחה? 
 רפואה?
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